



# Nanorama BEST-møde

Referent: [John Julius Flounders](#) & [Mads Amidsen](#)

12. Mai 2022

## Indhold

0.1	Tilstedeværende . . . . .	1
<b>1</b>	<b>Generelt</b>	<b>2</b>
1.1	Den bløde start, kage og tjanser . . . . .	2
1.2	Opsamling fra sidste møde . . . . .	2
1.3	Grønfest 30/09 . . . . .	2
1.4	Pokal og indgravering før festen . . . . .	2
1.5	De nye sparetider . . . . .	2
1.6	Hyttetur d. 7-9/10 . . . . .	3
1.7	McKinsey X STEM AU Event . . . . .	3
1.8	Afterskibar på J-dag . . . . .	3
1.9	Nyt på Dagsorden . . . . .	3
1.10	Generalforsamling . . . . .	3
1.11	Alkoholbevilling . . . . .	4
1.12	Julefrokost . . . . .	4
1.13	Indkaldelse til o. møde for Karnevalsfesten. . . . .	4
1.14	BEST-Hygge . . . . .	4
1.15	Friluftsudvalget vil gerne opløses . . . . .	4
1.16	Ka\$\$ og administration . . . . .	5
<b>2</b>	<b>Kalender</b>	<b>5</b>
<b>3</b>	<b>Evalueringer</b>	<b>5</b>
<b>4</b>	<b>Eventuelt</b>	<b>5</b>

### 0.1 Tilstedeværende

[Line Bjerregaard Grølsetd](#), [Mathias Feldborg](#), [Line Lund](#), [Rasmus Larsen](#),  
[Torben Severinsen](#), [Pelle Faurkov](#), [Mads Amidsen](#) og [John Julius Flounders](#).

## 1 Generelt

### 1.1 Den bløde start, kage og tjanser

- ★ **Torben** har to kager med
- ★ Næste der har kage med er **John**.
- ★ **Torben** er ugens rumoprydder. **Rasmus** er næste uges rumoprydder
- ★ **Line M** har lukkeansvaret på fredag.

### 1.2 Opsamling fra sidste møde

### 1.3 Grønfest 30/09

- Gennemgang af festen

**Line M** gennemgår planen til grønfest, alle i BEST skal tage best shirt på og en sjov hat som **Line M** henter samt balonner og en pris. **Mathias** gør klar med pizza fra jerrys. Der ligges en seddel ud hvor folk kan betale med mobilpay. Derudover sætter han køleskabene op. **Rasmus** og **John** køber citroner, salt og ting til luksus toast for oprydningen sener. **Line G** sørger for at klippekorte ligger i kassen. **John** tjekker rengøring og førstehjælpskassen samt tjek stoledans playlist. **Kirstine** beder til gud i NZ at alt går godt. **Rasmus** sørger for at højtaler lys og mikrofon står og kører. Der sættes op til bar som der plejes.

Fra klokken fem sættes op til fest, mht drinks og lyde mm. Pynteudvalget klippe klistrer pynt og sætter det op på torsdag og fredag. 20 grønne og 14 blå velkommensdrinks skal forberedes af **Line M**. 30 stole skal sættes op til stoledans, der tages 5 væk de første to runder derefter 2 og fra 10 af kun en. **Pelle** styrer musikken. **Pelle**, **John** og **Line M** pakker baren sammen mens **Rasmus**, **Mathias** og **Torben** vasker gulve. Hvis man skulle glemme ens opgaver så kan man kigge på **Line Ms** plan på labbook.

### 1.4 Pokal og indgravering før festen

Takket **Torben** og håndværker udvalget har vi nu en meget fin stoledans vandre pokal.

### 1.5 De nye sparetider

- Opdatering fra **Kirstine** og **Line M's** møde med Annette og Thomas  
Ida og Thomas har hver sendt en mail ud til både medarbejder og studerende at de nye sparetider starter fra den 3 oktober af. Der er ikke nogle nye beslutninger angående vores arrangementer hvilke de vil se til case by case, og informere os om vi må holde dem som vi har tænkt og eller plejer.

## 1.6 Hyttetur d. 7-9/10

- Er der styr på den? - Tilmeldingsskema og deadline - Pris på 220 kr. - Hvor mange tilmeldte?

Der kommer ikke så mange som planlagt til turen lige pt. er der kun tilmeldt omkring 15. Prisen ligger fast ved 220kr og BEST medlemmer betaler for deres tickets.

- Bestilling af mad og alkohol

Der bliver bestilt mindre istedet for til 40 til kun 25 personer. Det er **Torben** der prøver at komme i kontakt med brugsen.

- Må man fx sove i sin bil (campervan)?

Ja det må det, men der deles opgaver ud til dem der tager hjem tidligere så der ikke kun er tre personer der står for alt oprydning.

## 1.7 McKinsey X STEM AU Event

Skal vi gøre mere her?

**Line M** har stadig ikke fået mail tilbage endnu. Så vi gør ikke mere ved det.

## 1.8 Afterskibar på J-dag

Der kommer helt sikkert afterski bar og musik udvalget vil lave en Abriss ski playlist. Om vi så overhodet må holde J-dag afhænger af administration, da J-dag plejer at starte klokken 21:00 men der jo skal lukkes klokken 20:00.

## 1.9 Nyt på Dagsorden

### 1.10 Generalforsamling

- Debatmøde på onsdag d. 5/10 kl. 17 i 226 (FORM har booket 226 fra 16.30) - Hvem er ordstyrer (FORM kan godt, hvis nødvendigt, men vil gerne være fri) Der skal være en ordstyrer til debatmødet, **Line M** kan godt overtage hvis der ikke er nogle andre der vil.

- Udvalgsfremlæggelser

**Torben** skal skrive til udvalgene om de vil fortælle hvad de har lavet siden sidste debatmøde og GF. Det ville være godt hvis især de store udvalg fortæller hvad de har lavet.

- Generalforsamling onsdag d. 12/10 kl. 17 enten i Foyeren eller auditoriet.

- Det er ikke sikkert at vi kan afholde det i foyeren som normalt grundet andre arrangementer (afventer svar fra Annette). **Kirstine** har booket Aud som backup (lavet en placeholder) Fra kl. 16 til opsætning - Bestilling af portvin og romkugler

**Line M** bestiller portvin og romkugler. Der afventes med konkret opgave fordeling indtil vi ved om det er i foyeren eller auditoriumet. Hvis vi ikke for svar inden debatmøde skrives der til Anette.

- Afgående BEST - HUSK AT OPDATERE LABBOOK!

ALLE tjekker om deres poster er beskrevet fornuftigt. John laver en overleaf skablon til den nye BEST så snart den er valgt.

### 1.11 Alkoholbevilling

- Tilbage melding fra Mads

Ikke noget mere skal gøres bortset fra at alle BEST medlemmer skal underskrive på alkoholbevillingen.

### 1.12 Julefrokost

- Vi mangler endelig go, om vi må holde den (der laves fælles retningslinjer fakulteterne imellem)

Igen skal vi afvente om administrationen tillader det eller ej. - FORM har skrevet til Kantine-Jørgen flere gange, men han svarer ikke på mails (generelt kendt fra TK at man skal finde ham "in-person"). Er der nogen, der vil gå til MatKant og spørge? FORM kan videresende de mails hun har sendt til ham. (Det er godt at have styr på maden, selvom vi ikke er 100% sikre på om vi må holde fest fest)

Line M prøver at ringe til ham for at sige at han har fået mails omkring julefrokost.

### 1.13 Indkaldelse til o. møde for Karnevals festen.

- Hvornår vil vi gerne holde o. møde? - i 2018 blev det afholdt onsdag d. 24. oktober kl. 17.15. - FORM vil gerne sende indkaldelsen i denne uge.

Det skal holdes så gform kan underrette nyform med hvad der skal laves og planlægges. Onsdag den anden November klokken 17:15 er bleven fastlagt til o møde. - Er der nogen festforeninger, vi synes kunne være nice at have med? (udover TK og @lkymia)

Vi vil gerne have Teologi og eller Filosofi og eller Civil ingørene og eller Odontologi med til mødet og festen.

### 1.14 BEST-Hygge

- Vi har fået de 3000kr fra fyrværkerifestival som kunne bruges på det.

Vi er bleven ening om at holde BEST-hyg den lørdag den 3 December så Mads kan være med. Den generelle stemning er sushi og drinks, så alle skal lige holde øjne åben om der kan findes et sted at tage hen.

### 1.15 Friluftsudvalget vil gerne opløses

Der er ikke nok medlemmer til at vedligeholde udvalget så deres formand Nannahar bedt om at opløse udvalget. Da der ikke står noget specifikt i

vedtægterne behøver hun heller ikke komme til Debatmøde og GF

### 1.16 Ka\$\$ og administration

- Betaling fra GREF for nøgler

Mads sender en mail til Anette for at høre hvad aftalen med nøglen har været, om vi bare fik dem eller om de er bleven betalt for.

Derudover mangler Mads optælling af hvor meget vi har solgt til ukraine bar mht. doneringer. Pelle sender en mail til Mads med alt info.

## 2 Kalender

- Grønfest 30/9
- Debatmøde 5/10
- Hyttetur 07-09/10
- Generalforsamling 12/10
- BEST-bar 14/10

## 3 Evalueringer

- Dimissionsarrangement 23/09  
En person fra tredje årgang har været for fuld til at komme hjem så Torben skulle bære ham hjem hvilket ikke er hans opgave. Der bliver stoppet med at sælge alkohol når folk er alt for fulde. Derudover må der gerne siges besked til vilkommendes venner at personen nu skal hjem. Og ellers tager personen en taxa hjem på egen regning. Ellers har Lise og Ida været begejstret af arrangementet og vil gerne holde det i næste år. iNANOs bobler som Morten Foss bestilte bliver lejret af os indtil de kommer frem til endnu et iNANO arrangement hvor Nanorama hjælper med.

## 4 Eventuelt

- Mathias informerer om, at firmaet Patio har kontakteret os via facebook for at lave en aftale med os i forhold til at forsyne os med alkohol. Mathias svarer dem at de skal sende os en mail. Måske kan vi få billigere alkohol til drinks i forhold til hvad vi betaler hos bevco.